
سعید محمد در چابهار: توسعه صنعت باید در منطقه آزاد سرعت بیرد

به گزارش روابط عموم و امور بین الملل منطقه آزاد چابهار، به نقل از تسنیم، سعید محمد صب امروز در بازدید از منطقه آزاد چابهار

و در بدو ورود به فرودگاه کنارک با اشاره به ظرفیتهای خدادادی این منطقه و برنامه خود برای سرعت دادن به توسعه منطقه آزاد

چابهار اظهار داشت: ما باید در کنار توسعه صنعت منطقه آزاد چابهار به فر توسعه فرهن مردم این منطقه نیز باشیم.

وی ادامه داد: مردم این منطقه مشلات بسیار زیادی دارند و ما باید سع کنیم مشلات آنها را رف کنیم و همچنین در کنار توسعه

صنعت و زیرساخت منطقه به فر پیوستهای فرهن قوی هستیم تا بتوانیم شرایط زندگ را برای مردم به صورت عادلانه با تمام

کشور برقرار کنیم.

مشاور رئیسجمهور تأکید کرد: خوشبختانه توسعه زیرساخت و صنعت در این منطقه رقم خورده اما لازم است شتاب بیشتری بیرد و

از ظرفیتهای بالقوه سواحل مران که در منطقه آزاد چابهار به عنوان پایتخت دریای کشور وجود دارد، نهایت استفاده بشود.
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